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Frida Mattsson

Från: Insyn Sverige - Stockholms stad - Kungsholmens stadsdelsnämnd 
<no_reply@insynsverige.se>

Skickat: den 3 maj 2022 14:24
Till: Administration SD08 INFO
Ämne: Inkommet medborgarförslag från insynsverige.se

Rubrik: Fler och bättre basketplaner för spontanidrottande på Kungsholmen 
Förslag: 
Antalet upprustade ytor på Kungsholmen att spela fotboll på de senaste 5 åren överstiger vida antalet 
upprustade ytor att spela basket på. 

Jag önskar att Kungsholmens stadsdelsnämnd prioriterar att det finns fler och bättre basketplaner för 
spontanidrottande då basket är en av Kungsholms största och bredaste barn-/ungdomsidrotter. 

T.ex. behöver Kronobergsparkens övre basketplan och St Eriks gymnasiums skolgård basketplaner rustas 
upp med t.ex. gummibeläggning och ordentliga basketkorgar. Utöver dessa två vill jag att varje skolgårds 
basketkorgar ska vara anständiga. Tex på Eiraskolan är korgarna trasiga / mycket dåligt skick.
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